

S A D R Ź A J

UVODNIK:

Proslava blagdana sv. Cecilije i 140. obljetnice kolaudacije orgulja Zagrebačke prvostolnice 85

ČLANCI:

Miroslav Martinjak: Glazba u katehezi 86

Izak Špralja: O. Anselmo Canjuga, franjevac kapucin 88

Živan Cvitković: Musica ex cathedra ili Krleža i glazba 90

ORGANOLOGIJA:

Ivan Faulend-Heferer: Restauracija i rekonstrukcija orgulja Antoniusa Römera iz 1763. godine u crkvi Majke Božje Jeruzalemske na Trškom Vrh 91

ETNOMUZIKOLOGIJA:

Miroslav Vuk: O hrvatskoj pučkoj božićnoj popijevci "Kirie eleison" 92

OBLJETNICE:

Nikša Njirić: Plodna glazbena djelatnost, Lovro Županović – prigodom 70. godišnjice rođenja 94

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF 98

VIJESTI IZ BISKUPIJA 99

GLAZBENI DOGAĐAJI 103

VIJESTI IZ INOZEMSTVA 111

PRIKAZI 111

GLAZBENI PRILOG:

Nikša Njirić: Himna sv. Marku Križevčaninu, za 4-gl. mješ. zbor i orgulje

Lovro Županović: Slava Bogu, Božićna pastorella za (2) sola i mješ. zbor uz orgulje.

I N H A L T

LEITARTIKEL: Gedenkstagsfeier von Hl. Cäcilien und 140 Jahre der Kolaudation der Orgel vom Zagreber Dom (85) – ARTIKEL: *Miroslav Martinjak*: Musik in der Katechese (86) – *Izak Špralja*: P. Anselmo Canjuga, OFM Cap. (88) – *Živan Cvitković*: De musica ex cathedra oder Krleža und Musik (90) – ORGANOLOGIE: *Ivan Faulend-Heferer*: Restauration und Rekonstruktion von der Antonius Römers Orgel aus dem Jahr 1763 in der Gottes Mutter Kirche auf Trški Vrh (91) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Über das kroatische Weihnachtslied "Kirie eleison" (92) – ANNIVERSARIEN: Fruchtbare musikalische Tätigkeit, Lovro Županović, sein 70. Geburtstag (94) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF (98) - NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (99) - MUSIKALISCHE EREIGNISSE (103) - NACHRICHTEN VOM AUSLAND (111) - REZENSIONEN (111) - MUSIKALISCHE BEILAGE: *Nikša Njirić*: Hymne vom Hl. Marko von Križevci, für 4-stimmigen gemischten Chor mit Orgel – *Lovro Županović*: Ehre sei Gott, Weihnachtliche Pastorelle für (2) Solo und gemischten Chor mit Orgel.

C O N T E N T S

EDITORIAL: Festivity of St. Cecilia and 140 years from the colaudation of the Zagreb's cathedral organ (85) - ARTICLES: *Miroslav Martinjak*: Music in catechesis (86) – *Izak Špralja*: Fr. Anselmo Canjuga, OFM Cap. (88) – *Živan Cvitanović*: De musica ex cathedra or Krleža and music (90) - ORGANOLOGY: *Ivan Faulend-Heferer*: Restauration and reconstruction of the Antonius Römer's organ from 1763. year in the church of the Mother of God from Jerusalem on Trški Vrh (91) – ETHNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: On the croatian carol "Kirie eleison" (92) – ANNIVERSARIES: Fruitful musical activity, Lovro Županović, his 70eth birthday (94) – INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF (98) - NEWS FROM DIOCESES (99) - MUSICAL EVENTS (103) - NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (111) - REVIEWS (111) - MUSICAL SUPPLEMENT: *Nikša Njirić*: Hymn to St. Marko from Križevci, for 4 voices of the mixt choir with organ; *Lovro Županović*: Glory to God, Christmas's pastorelle for (2) solo and mixt choir with organ.